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PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 28.02.2018 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul. Ilea Sorin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
37/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dnul. Ilea Sorin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
 Domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul Secretar Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală . 

 
D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 31.01.2018, 12.02.2018, 22.02.2018 și 26.02.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 31.01.2018, 
12.02.2018, 22.02.2018 și 26.02.2018, au fost semnate de către Secretar precum şi de 
către preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local.” 
 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
Dnul. Ilea Sorin: 
 „Dau cuvântul dlui Primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 

                       „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 24, 
a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 
          1. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a imobilului 
Sală de Sport, situat pe strada Victoriei nr. 12, înscris în CF nr.69628, nr. cadastral 69628-
C1, către Colegiul Național „Iancu de Hunedoara” din municipiul Hunedoara . 
 
          2. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a imobilului 
Sală de Sport cu 150 locuri, situat pe strada Pictor Ștefan Luchian nr. 1,  către Colegiul 
Național  de Informatică „Traian Lalescu” din municipiul Hunedoara. 
 
           



3. Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul public al 
municipiului Hunedoara a unor imobile din municipiul Hunedoara, precum și modificarea 
elementelor de identificare a unor imobile din Inventarul bunurilor care aparțin domeniului 
public al Municipiului Hunedoara. 
 
   4. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de 
colaborare între Municipiul Hunedoara și Institutul Național de Cercetare – Dezvoltare în 
Silvicultură „Marin Drăcea”- Secția Simeria pentru acordarea de asistență tehnică pentru 
proiectarea și realizarea amenajărilor de spații verzi în municipiul Hunedoara. 
 

Dnul. Ilea Sorin: 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 
După punctul 24 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 15 de minute 

pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 
 

„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 
au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului Local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul Local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,   

 „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art. 81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept.” 

 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis 

prin ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocolul de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Inspectoratul Școlar al Județului Hunedoara pentru 
organizarea și desfășurarea de acțiuni privind implementarea serviciilor comunitare 
integrate necesare prevenirii excluziunii sociale și combaterii sărăciei. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 



- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 62/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Direcția de Sănătate Publică a Județului Hunedoara pentru 
organizarea și desfășurarea de acțiuni privind implementarea serviciilor comunitare 
integrate necesare prevenirii excluziunii sociale și combaterii sărăciei. 
 

Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 63/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adiţional la 
contractul de asociere nr. 96/05.03.2010, cu modificările ulterioare, având ca obiect centrul 
pentru colectarea şi reciclarea deşeurilor de echipamente electrice şi electronice, situat în 
Municipiul Hunedoara, încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi Asociaţia 
Română pentru Reciclare – RoRec. 
 

Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 



Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 64/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Muzeul Civilizației Dacice și Romane Deva, în vederea 
desfășurării unor activități, proiecte cultural-educative și științifice dedicate Centenarului 
Marii Uniri. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 65/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru aprobarea utilizării modalității prin invitarea la sediul 
Primăriei municipiului Hunedoara a persoanelor fizice și a reprezentanților persoanelor 
juridice, care au obligația să efectueze declarațiile pentru înscrierea datelor în registrul 
agricol. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 66/2018 se aprobă în unanimitate. 



La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind analiza stadiului  de înscriere a datelor în registrul 
agricol al Municipiului Hunedoara, pentru semestrul II al anului 2017, precum și stabilirea 
măsurilor pentru eficientizarea acestei activități.   

     
 Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 67/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea  preţului de referinţă pe specii/grupe de 
specii, pe grade  de accesibilitate, sortimente și natura produsului, pentru masa lemnoasă  
provenită din fondul forestier proprietate publică  a municipiului Hunedoara. 
 

 Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 68/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea volumului de masă 
lemnoasă care se recoltează  la nivelul anului 2018, a modului de valorificare și  a 
priorităților privind valorificarea masei lemnoase  provenite din fondul forestier proprietatea 
publică a municipiului Hunedoara. 

 



Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 69/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 37,00 mp, biroul nr. 6, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, cu destinația birou. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
                    - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 



4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui 
spațiu în suprafață de 37,00 mp, biroul nr. 6, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, cu destinația birou, a 
constatat următoarele: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte - 21 voturi “pentru” 

 - Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu 
Investitorii – 21 voturi “pentru” 

 - Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru – 21 voturi “pentru” 

 - Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru – 21 voturi “pentru” 
             - Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și 

Secretariat Consiliul Local – membru – 21 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte 
 - Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu 

Investitorii - membru 
 - Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 
 - Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 

  - Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și 
Secretariat Consiliul Local – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru 
închirierea unui spațiu în suprafață de 37,00 mp, biroul nr. 6, etaj 1, situat în incinta clădirii 
Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, cu 
destinația birou, a constatat următoarele: 

 
 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă – 21 voturi “pentru”  
 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 

rezervă – 21 voturi “pentru”   
-  Preda Camelia – consilier juridic Serviciul - Fond Locativ și Relația cu Asociațiile 

de Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă – 21 voturi “pentru”  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 

 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 
rezervă 

 - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul - Fond Locativ și Relația cu Asociațiile 
de Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă 

 



 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 

 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 70/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie 
publică a terenului în suprafață de 2538 mp, înscris în C.F. nr. 70023 Hunedoara, nr. 
cadastral 70023, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara , situat în incinta 
Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor ” („SSA”) din municipiul Hunedoara. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
                    - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 

2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 

3. Vlad Săndel Lucian – membru 

4. Kofity Zoltan – membru  

5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru aprobarea concesionării prin licitaţie 
publică a terenului în suprafață de 2538mp, înscris în C.F. nr. 70023 Hunedoara, nr. 



cadastral 70023, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în incinta Sitului 
Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din municipiul Hunedoara a constatat 
următoarele: 

 

- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 21 voturi “pentru”  

- Bistrian Adriana Carla Ita – șef serviciu – Serviciul Buget Finanţe, Contabilitate – 
membru 21 voturi “pentru” 

- Șăucă Ștefan – Șef serviciu fiscal municipal Hunedoara – membru 21 voturi 
“pentru”  

- Leanca Marius – consilier local – membru 21 voturi “pentru” 

- Matei Adina – consilier juridic Birou Achiziții publice – secretar 21 voturi “pentru”  

 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice, amintită mai sus, este următoarea: 

 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 

- Bistrian Adriana Carla Ita – șef serviciu c - membru; 

- Șăucă Ștefan – Șef serviciu fiscal municipal Hunedoara – membru; 

- Leanca Marius – consilier local – membru; 

- Matei Adina – consilier juridic Birou Achiziții publice– membru 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă 
ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice privind aprobarea 
concesionării prin licitaţie publică a terenului în suprafață de 2538mp, înscris în C.F. nr. 
70023 Hunedoara, nr. cadastral 70023, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, 
situat în incinta Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din municipiul 
Hunedoara a constatat următoarele: 

 

 - Schiau Nicolae – inspector de specialitate – Compartiment relaţii cu investitorii 21 

voturi “pentru”  

 - Popa Daniela Carmen - Sef birou, Birou taxe și impozite locale – membru rezervă 

21 voturi “pentru”  

 - Pahonțu Cristina - inspector principal, Compartiment concesiuni și închirieri – 

membru rezervă 21 voturi “pentru” 

 - Barabaş Ştefan Ilie - consilier juridic superior Birou colectare creanţe, executări 

silite – membru de rezervă 21 voturi ”pentru” 

  În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus, este următoarea:  

Schiau Nicolae – inspector de specialitate – Compartiment relaţii cu investitorii – 
preşedinte de rezervă 



Popa Daniela Carmen - Sef birou, Birou taxe și impozite locale - membru de 
rezervă  

Pahonțu Cristina - inspector principal, Compartiment concesiuni și închirieri – 
secretar de rezerva  

Barabaş Ştefan Ilie - consilier juridic superior Birou colectare creanţe, executări 
silite – membru de rezervă 

 
 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 

 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Art. 7-10 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 71/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, str. Eroilor, nr. 5, bl. 26, sc. E, ap. 98. 

 

Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil                     

 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul consilier Bădin Ion: 
„Ținând cont  de ce s-a mai vândut în zonă, chiar un apartament similar, chiar 

în același bloc, cu aceeași suprafață, propun față de raportul de evaluare, propun 
modificarea prețului la 20.000 lei. ” 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
”Dacă îmi permiteți. La amendament trebuie modificate corespunzător, dacă 

trece amendamentul și restul articolelor.”  
 

Se supune la vot amendamentul d-lui. Bădin Ion, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 72/2018 se aprobă în unanimitate 



 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, B-dul. Corvin, nr. 1Bis, bl. 107, sc. A, et. 1, ap. 8. 

Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil                     

 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul consilier Filiche Ionel-Marius: 
„Da. Tot așa, m-am uitat peste raportul de evaluare și ținând cont de zona și 

etajul unde este situată garsoniera și, uitându-mă la raportul de evaluare a domnului 
evaluator Iordan Nicolae Adrian unde ne arată câteva comparabile a ceea ce înseamnă 
vânzarea garsonierelor din zona Teatru, raport în care dânsul spune ca o garsonieră se 
poate tranzacționa cu prețul între 9 – 12.000 euro, propun un amendament, și anume la 
articolul 1 aprobă vânzarea locuinței convenabile situată în Hunedoara, B-dul. Corvin nr. 1 
bis, bloc 107, scara A, et. 1, ap. 8 în urma evaluării de către un evaluator autorizat la prețul 
de 20.000 lei către domnul Farcaș Dorin Constantin, actual chiriaș conform contractului nr. 
37/01.02.2017 și modificarea art. 3 unde plata prețului de vânzare aprobat la art. 1 din 
prezenta se va efectua în rate lunare pe durata a 5 ani calendaristici cu un avans în sumă 
de 2.000 lei în procent de 10% din prețul total evaluat. Mulțumesc.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui. Filiche Ionel-Marius, care se 

aprobă în unanimitate. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 cu amendament se aprobă în unanimitate. 
Art. 2 se aprobă în unanimitate. 
Art. 3 cu amendament se aprobă în unanimitate. 
Art. 4-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 73/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
          
    La punctul 13 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Prutului, nr.9, bl.C1-3, sc.B, et.P, ap.26. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil                     



 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul. Bădin Ion: 
”În aceeași notă, ținând cont de ceea ce s-a vândut în zonele respective, 

propun modificarea art.-lui 1 și art.-lui 3. Deci, art. 1 în loc de suma care este făcută de 
evaluator de 20.090 să fie de 21.000 lei. ” 

 
Președintele de ședință: 
„Deci de la 20.560…” 
 
D-nul. Bădin Ion: 
„Da. De la cât e, 20.560 la 21.000. Mă scuzați.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
„Și avansul să fie de… ” 
 
Președintele de ședință: 
„Corespunzător. Da?” 
 
D-nul. Bădin Ion: 
„Corespunzător la art. 3.” 
 
Se supune la vot amendamentul d-lui. Bădin Ion, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 cu amendament se aprobă în unanimitate. 
Art. 2 se aprobă în unanimitate. 
Art. 3 cu amendament se aprobă în unanimitate. 
Art. 4-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 74/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a unei 
locuinţe pentru tineri, rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în regim de 
închiriere, situate  în  municipiul Hunedoara, str. Luncii, nr.2, bl.7. 
 

Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil                     

 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 



Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 75/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 22 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe 
str. Laminatorului, nr. 3, în vederea amplasării unui chioșc. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil ; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil ; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil ; 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil ; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii unui teren în 
suprafaţă de 22 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Laminatorului, nr. 3, 
în vederea amplasării unui chioșc, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte - 21 voturi “pentru”     
 



- Barabaș Ștefan – consilier juridic – membru - 21 voturi “pentru”     
 

- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru - 21voturi “pentru”     
 

- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru – 21 voturi “pentru”     
 

- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru – 21 voturi 
“pentru”     
                           
                        

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 

 
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă 
ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru aprobarea 
închirierii unui teren în suprafaţă de 22 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe 
str. Laminatorului, nr. 3, în vederea amplasării unui chioșc, a constatat următoarele: 
 
             - Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă – 21 voturi “pentru”    

- David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă 

– 21 voturi “pentru”          

- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă – 21 voturi “pentru” 

 

  În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                             

 
- Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă;  
- David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă;        
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă. 
 
 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 76/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 



La punctul 16 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 1415 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului 
Hunedoara, situat pe str. Furnalelor, FN, cu destinația grădină. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil                     

 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de  Comerț - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 

privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 1415 mp, 
aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, situat pe str. Furnalelor, FN, cu 
destinația grădină, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte – 21 voturi “pentru” 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru – 21 voturi ”pentru” 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru – 21 voturi “pentru” 
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru – 21 voturi “pentru” 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru – 21 voturi 

“pentru”     
                         



În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
                      - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 

 - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 
 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă a comisiei privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui teren în 
suprafaţă de 1415 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, situat pe 
str. Furnalelor, FN, cu destinația grădină, a constatat următoarele: 
 

 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă – 21 voturi “pentru”  
 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 

rezervă – 21 voturi “pentru”   
               - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă – 21 voturi “pentru”  

 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
  - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 

rezervă; 
 - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă. 
 
 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 77/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a trei suprafețe de teren, a câte 10 mp fiecare, aflate în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, situate în zona P-ța Dunărea, zona Jasmin, zona Teatru, în 
vederea amplasării de chioșcuri pentru difuzarea presei.  

  
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 



  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil                     

 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de  Comerț - aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
„Da, mulțumesc. Aș dori să întreb dacă este licitație publică pentru 

amplasarea de chioșcuri pentru difuzarea presei și, peste un an de zile, nu mai merge 
afacerea și dorește să-și schimbe activitatea, oare se poate? Domnule secretar dacă 
puteți să…” 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
„După cum ați citit în contract sunt prevăzute foarte clar clauzele contractuale 

pentru ce se închiriază. Pentru difuzare de presă.” 
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
„Exact. Am văzut. Capitolul 5 – Obligațiile părților. Sigur. Da, mulțumesc.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
„E prevăzut foarte clar, nu trebuie să vă răspund eu. Puteți să citiți și dvs. în 

contract. Am răspuns și eu tot la fel de retoric.” 
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
„De ce spun treaba asta. Pentru că am avut în noiembrie 2017 un proiect de 

hotărâre la care în comisia de comerț am dat aviz nefavorabil. În acel proiect era vorba de 
prelungirea contractului de închiriere pentru un chioșc de înghețată. Am avut o discuție pe 
tema aceasta și cu dvs. din câte îmi aduc aminte, acest chioșc este la intersecția b-dul. 
Dacia cu strada 22 Decembrie. Am verificat și m-am uitat și în procesul verbal încheiat cu 
ocazia licitației organizate în 2011, scrie clar că închirierea se face în vederea unui chioșc 
de înghețată. Am avut o licitație la care au participat două firme, în 2011 când s-a făcut 
licitația…” 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
„Nu mai știu ce s-a petrecut la licitație că nu am făcut parte din…” 
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
„Această societate, deci cele două societăți S.C. ACTIV ICE SRL și S.C. T&O 

au fost participante la licitație. S.C. ACTIV ICE SRL  a avut ca obiect principal comerțul cu 
înghețata spre deosebire de T&O care nu are nici o legătură cu înghețata, în fine, dar asta 
este. A câștigat T&O PRODCOM. Vroiam să spun că este de notorietate publică că în 
ultimii ani la chioșcul acesta numai înghețată nu s-a vândut și în schimb putem cumpăra 
tutun, alcool, eu știu, tot felul de… da domnul Palcău dar, este alimentație publică. Deci un 
chioșc de înghețată este dacă știți, chioșcul de Tea-Ice de la Kaufland. Și bere, tutun … 
sigur că da. …” 

 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 

 
 
 



D-nul consilier Scurtu Raul: 
„Puteți să-i dați cuvântul dacă îi țineți partea la…Sigur că da. Trebuia să luați 

cuvântul și dvs. Nu e nici o problemă. …” 
 
Președintele de ședință: 
„Vă rog, domnul Palcău. Domnul Scurtu dacă mai… 
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
„Revenind la contract, la răspunderea contractuală se precizează că 

municipiul Hunedoara poate cere rezilierea unilaterală a contractului pentru neexecutarea 
obligațiilor contractuale, exemplu art. 2 și art. 10. Pentru că obiectul contractului art. 2 are 
amplasare chioșc înghețată și la art. 10 obligațiile locatarului se obligă să folosească 
terenul conform destinației stabilite în contract, vă rog frumos. ” 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
„Bun. Bănuiesc că doriți un răspuns, nu?” 
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
„Sigur că da. Pe această temă, da.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
„Cred că acest răspuns vi l-am dat și data trecută. Noi am preluat un 

contract. A fost o prelungire a unui contract cu o expresie mai puțin fericită chioșc de 
înghețată pentru că sunteți comerciant și cunoașteți prea bine că nu există un cod CAEN 
doar pentru înghețată. Nu există așa ceva.” 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
„Este cod CAEN pentru comercializare înghețată, vă spun 100% sigur.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
„O să verifice colegii de la contracte și dacă într-adevăr există CAEN strict 

pentru vânzare înghețată, comercializare de înghețată se va pune în aplicare cu destinația 
specifică.” 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
„De ce spun asta, pentru că să iei totuși un chioșc, în buricul târgului și să 

spui că vinzi înghețată și să-l folosești ca alimentație publică, nici nu are cum în 7 mp să-l 
folosească ca și alimentație publică. În schimb în zona aceea se mai folosește și de o 
rulotă, în care își distribuie marfa în rulota respectivă. Deci în spatele chioșcului respectiv.” 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
„Deci se va nota ceea ce ați comunicat dvs. și se vor face verificări. Dar v-am 

spus și atunci, vă repet și acum, expresia cu comercializarea de înghețată, părerea mea 
personală e că a fost puțin nefericită. Este comerț cu amănuntul. ” 

 
Președintele de ședință: 
„Domnule Jitian, vă rog.” 
 
D-nul Jitian Simion : 
„Mulțumesc. Vreau să spun pentru început că de acord pentru aceste 

chioșcuri de difuzare a presei, ar trebui chiar mai multe, să fie și alte puncte dacă există 
solicitări în acest sens. Eu am însă o problemă cu, tot cu zona care a amintit-o și colegul 
cu zona Jasmin. Dar nu legat de problemele de genul acesta. Este o zonă în care trotuarul 



o lățime destul de mare și eu o să am temerea că în ritmul acesta în care mereu 
amplasăm fel de fel de chioșcuri în zona respectivă, nu o să fie chiar în regulă. În plus, în 
zona respectivă, cred că este, eu am mai zis o dată, unicul sens giratoriu din lume în care 
stau oprite mașini. Ba în plus, este amenajat de către Primărie, un mic trotuar de acces de 
pe trotuarul mare exact în giratoriu, nu văd rostul, sau de a trece de la mașina parcată în 
giratoriu pe trotuar. Părerea mea este că ar trebui comisia de urbanism sau arhitectul, sau 
comisia care funcționează la nivel de Primărie să ia în analiză această zonă, să vadă 
posibilitatea unei retrageri, a unei bretele, unei parcări în zona Jasmin. Este o zonă care ar 
trebui un pic analizată mai în detaliu, ținând cont totuși și de ce se construiește în vechea 
clădire a Poștei și făcută o analiză mai temeinică pentru a amenaja o parcare. Se poate 
face o ieșire din giratoriu în zona respectivă cu parcări pentru cei care chiar au probleme 
în zona respectivă. Iar după ce se face o astfel de analiză atunci văzut unde, ce putem 
amplasa. Altfel, dacă nu facem o astfel de analiză, ne apucăm poate, acum este în regulă 
cu chioșcul acesta, se poate muta în timp dacă se face o astfel de amenajare. Dar dacă se 
populează zona cu fel de fel de chioșcuri pentru că e loc și este vad bun, cred că nu e în 
regulă.” 

 
Președintele de ședință: 
„Da, vă rog domnule Primar.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„ Precum bine știți, am mai discutat în cadrul Consiliului Local despre aceste 

chioșcuri și împreună am hotărât ca cele care nu corespund să fie dezafectate. Am și 
informat proprietarii chioșcurilor, mai ales acolo unde ele sunt așezate pe domeniul public. 
Am avut o discuție cu proprietarul acestor chioșcuri de ziare, știți cum arată, i-am cerut un 
model mai deosebit, i-am prezentat și noi câteva modele, am căzut de acord asupra unuia 
și așa vor apare altfel de chioșcuri pe domeniul public. Doar trei solicitări există.  

În ceea ce privește zona pe care ați identificat-o dvs., evident că vă 
împărtășesc punctul de vedere. Nu sunt de acord cu amplasarea chioșcuri în zona 
respectivă pentru că s-ar și bloca accesul vizual pe stradă, pe trotuar. Chiar cred că 
trebuie să avem undeva un oraș aerisit în zona de centru. Ne-am gândit la o reamenajare 
peisagistică în toată zona respectivă, de altfel pe ordinea de zi aveți și acel parteneriat 
între Primăria Hunedoara și Parcul Dendrologic de la Simeria tocmai pentru a ne consulta 
cu specialiști în domeniu. Cât privește o abordare a unei noi parcări în zona Poșta veche, 
sigur luăm în calcul și acest lucru în momentul în care acordul cadru 2 va fi licitat pe SEAP 
pentru că atunci vom gândi sub segmentul nr. 1 și vom stabili împreună ce se poate face. 
Nu sunt de acord cu mașinile oprite peste tot cu riscul de a deranja pe cei care doresc să 
meargă mai mult cu mașina decât pe jos. Consider că e momentul ca orașul să devină 
mult mai aerisit și din punct de vedere al circulației în așa fel încât banda de circulație 
numărul 1 să fie dată drumul pentru a circula și nu pentru opri, staționa sau parca. Pe tot 
bulevardul Dacia, de la intrarea în Hunedoara și până la Asirom cum totodată vom cere și 
degajarea circulației prin posibilitatea folosirii ambelor benzi de circulație de pe banda 1 de 
la Asirom până la giratoriul de la fosta cantină restaurant. Perfect de acord cu ceea ce 
spuneți, vom încerca să identificăm acolo unde putem parcele de teren pe care să facem 
parcări dar trebuie să redăm traficului tot ce înseamnă bandă de circulație în Hunedoara. 
Suntem în procedura de achiziție și de noi gărdulețe pentru zona de care ați zis dvs., să 
înlocuim acele gărdulețe din anii 1980 în așa fel încât să putem proteja tot ce înseamnă 
spațiu verde situat între banda întâi de circulație și zona trotuarului tot în ideea de a face 
acea amenajare peisagistică. Amenajare în care va intra inclusiv sensul giratoriu de la 
Hotelul Rusca.” 

 
 



Președintele de ședință: 
„Da, mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a trei suprafețe de teren, a câte 10 mp fiecare, aflate în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, situate în zona P-ța Dunărea, zona Jasmin și zona Teatru, în 
vederea amplasării de chioșcuri pentru difuzarea presei, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte – 21 voturi “pentru”     
 

- Barabaș Ștefan – consilier juridic – membru – 21 voturi “pentru”     
 

- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru – 21 voturi “pentru”     
 

- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru – 21 voturi “pentru”     
 

- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru – 21 voturi 
“pentru”     
                              

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă 
ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru aprobarea 



închirierii prin licitaţie publică a trei suprafețe de teren, a câte 10 mp fiecare, aflate în 
domeniul public al Municipiului Hunedoara, situate în zona P-ța Dunărea, zona Jasmin și 
zona Teatru, în vederea amplasării de chioșcuri pentru difuzarea presei, a constatat 
următoarele: 
 
             - Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă – 21 voturi “pentru”    

- David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă 

– 21 voturi “pentru”          

- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă – 21 voturi “pentru” 

 

  În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
- Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă;  
- David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă;        
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă. 
 

 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 78/2018 se aprobă în unanimitate.           

. 
La punctul 18 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri  aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil  

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil  
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

   Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
                      Hotărârea nr. 79/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 



  La punctul 19 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind concesionarea cu prioritate fără 
licitație, a unor suprafețe de teren-intravilan din domeniul privat al municipiului Hunedoara 
pentru construirea unor spații comerciale sau prestări de servicii, situate în str. Viorele f.n. 
din municipiul Hunedoara.  

 

Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil  

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil  
 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 

                      Hotărârea nr. 80/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea dării  în folosință gratuită 
Bisericii Penticostale Golgota a unui teren în suprafață de 1523 mp, înscris în C.F. nr. 
69521 Hunedoara, nr. cadastral 69521, proprietate privată a municipiului Hunedoara, 
situat în str. Mureșului din municipiul Hunedoara, pentru construirea unei parcări auto. 

  
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil  

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 

                      Hotărârea nr. 81/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 



La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Clubul Sportiv Auto-
Karting Hunedoara la organizarea evenimentului ,,Raliul Frumuseții - Cupa 8 Martie'', care 
se va desfășura în data de 8 martie 2018. 

  
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil  

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 

                      Hotărârea nr. 82/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 22 al ordinii de zi (zi (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Municipiului 
Hunedoara pe anul 2018 la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară “Serviciul Județean 
pentru ocrotirea animalelor fără stăpân”.  

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil   
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
„ Mulțumesc domnule Președinte. Aș fi avut așteptarea de la acest A.D.I. să 

ne trimită și date cu privire la activitatea pe care a depus-o. Am cerut-o și anul trecut, anul 
acesta la fel. Ne spune doar câți bani trebuie să dăm și care este numărul  populației de 
referință. Din păcate eu nu am încredere în acest A.D.I. În ultimul an de zile a fost implicat 
într-o mulțime de scandaluri care au fost dezvăluite în presă. Se spune în denumirea 
asociației că, vorbește de ocrotire, adică da a lua în ocrotire, de a apăra dar în momentul 
în care avem peste cinci dosare deschise împotriva președintelui, directorului, domnului 
Cioran și a asociației în sine, mă întreb unde mai regăsim ocrotirea asta? Vorbim de 
gestionarea în conformitate cu (vorbesc doar de scopul asociației) gestionarea în 
conformitate cu legislația țării noastre și cu legislația europeană a tuturor animalelor cu și 
fără stăpân. Păi, animalele cu stăpân nu intră în competența celor de la A.D.I. ci a 



stăpânilor, cei care le dețin. De asemenea vedem că pe situațiile financiare între  2012 și 
2016 au un excedent de 3.385.754 lei. Întrebarea mea este de unde până unde acest 
excedent? Asta înseamnă că se plătește mai mult decât ei cheltuiesc. Și nu cred că acesta 
este rolul nostru, de a da mai mult decât ei pot să consume. Aș vrea să știu, noi am vorbit 
în 2016, dacă nu mă înșel, de extinderea adăpostului de la Hunedoara, A.D.I. a participat 
cu vreun leu? Fiindcă la Petroșani se laudă cu 400.000 lei pentru extindere. Rugămintea 
mea este și propunerea mea este să nu achităm nici un ban acestui A.D.I. Apropo, avem și 
73. 000 de locuitori, 73.341 în actele care ne-au fost aduse la cunoștință. Deci, 
propunerea mea este să nu aprobăm acest A.D.I. până când nu o să ne trimită un raport 
de activitate prin care să vedem ce au făcut pentru județul  acesta, în special pentru 
Hunedoara, situații financiare în care să vedem ce se întâmplă la el și pe urmă să luăm o 
decizie. Gândiți-vă, că acum vorbesc de un lucru diferit de ce ne interesează pe noi, dar 
totuși, Consiliul Județean a dat 2.700.000 a bugetat pe anul acesta pentru acest  A.D.I. și 
pentru Salvital care este cu SMURD-ul 1.300.000 adică diferență de 1.400.000 în plus. 
Unde se duc acești bani? E o problemă care trebuie să ne intereseze pe noi toți. Vă 
mulțumesc mult. ”    

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„ Da, vă înțeleg îngrijorarea și aveți dreptate, pe problema financiară care ați 

ridicat-o va trebui să primim o informare. Vom face o adresă astăzi către acest A.D.I. cu 
lux de amănunte și la următoarea ședință domnul doctor, care conduce ADI-ul o să fie 
invitat și să și susțină această informare  pentru a putea  să-i adresați întrebări. În ceea ce 
privește relația cu acest  A.D.I., din punctul meu de vedere, care evident cunosc mult mai 
multe amănunte, că până la urmă sunt ordonatorul principal de credit și mă lovesc 
instituțional de toți acești conducători de A.D.I.-uri, vă pot spune că avem o relație foarte 
bună cu A.D.I.-ul. Sunt prezenți de câte ori există solicitări din partea cetățenilor de a 
captura câinii comunitari de pe stradă. Sunt zeci, sute, mii dacă vreți de sesizări și vi le pot 
aduna să le pun toate pe masă și probabil că vom umple masa cu câte sesizări sunt de la 
cetățeni pentru a preda orașul oamenilor, locul câinelui, cu toată dragostea nu este pe 
stradă. Din punctul meu de vedere această relație trebuie să continue în mod corect și să 
răspundă prezent la toate solicitările cetățenilor. Nu ale mele ca și primar, ci ale cetățenilor, 
aici noi reprezentăm interesele lor. Dar asta nu scuză faptul că nu există o informare și ce 
se întâmplă cu bugetul lor și pentru acest lucru, așa cum am spus la început voi cere 
domnului Președinte să facă această informare în fața dvs. pentru a putea pune întrebările 
de rigoare. Vă mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
  Titlul hotărârii întrunește 14 voturi ”pentru” (Todor Ramona Elena, Borca 
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Fărcaș 
Bianca Magdalena, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Popovici 
Corina-Virginia,  Scurtu Raul,  Kofity Zoltan, Jitian Simion), 5 voturi ”împotrivă” (Giurgiu 
Radu Bogdan, Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin, Muzsic Robert Eugen, Vlad 
Săndel) și 2 voturi „abținere” ( Popa Mihaela, Olariu Nicoleta).                       

                   Art.1-4 întrunesc 14 voturi ”pentru” (Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Popovici Corina-
Virginia,  Scurtu Raul,  Kofity Zoltan, Jitian Simion), 5 voturi ”împotrivă” (Giurgiu Radu 
Bogdan, Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin, Muzsic Robert Eugen, Vlad 
Săndel) și 2 voturi „abținere” ( Popa Mihaela, Olariu Nicoleta).                         

  Art. 5 se aprobă în unanimitate. 



Hotărârea nr. 83/2018 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Todor Ramona 
Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin 
Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  
Popovici Corina-Virginia,  Scurtu Raul,  Kofity Zoltan, Jitian Simion), 5 voturi ”împotrivă” 
(Giurgiu Radu Bogdan, Filiche Ionel-Marius,  Ardelean Daniel-Cosmin, Muzsic Robert 
Eugen, Vlad Săndel) și 2 voturi „abținere” ( Popa Mihaela, Olariu Nicoleta).                     
 

La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților și 
acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

  
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil    

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 84/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna ianuarie 2018.    

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Președintele de ședință: 
„Vă rog domnule Giurgiu”. 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 

  „Mulțumesc domnule Președinte. Scurt. Aștept pe mai departe acțiunile de 



eficientizare activității acestei societăți. Vă mulțumesc. ” 
 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
  Titlul hotărârii întrunește 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca 
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu 
Raul, Popa Mihaela, Fărcaș Bianca Magdalena,  Kofity Zoltan, Jitian Simion), 2 voturi 
”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel).                        

                   Art.1-3 întrunesc 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Mureșan 
Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu Raul, Popa 
Mihaela, Fărcaș Bianca Magdalena,  Kofity Zoltan, Jitian Simion), 2 voturi 
„împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel).                        

  Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 85/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona 

Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-
Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean 
Daniel, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Fărcaș Bianca Magdalena,  Kofity Zoltan, Jitian 
Simion), 2 voturi ” împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel).  

    

  Pauză de 10 de minute                 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a 
imobilului Sală de Sport, situat pe strada Victoriei nr. 12, înscris în CF nr.69628, nr. 
cadastral 69628-C1, către Colegiul Național „Iancu de Hunedoara” din municipiul 
Hunedoara. 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț– aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul Mureșan Vasile: 
„Observ la contractul de dare în administrare la capitolul despre obligațiile și 

drepturile părților contractante că proprietarul nu are obligația să dea în folosință în bună 
stare sala de sport. Spun asta ca pretext pentru a ridica o problemă care este în realitate. 
Un perete al sălii de sport, cel din interior este format din uși glisante metalice, cu 



deschidere de 10 metri, înălțime de vreo 6 metri, destul de grele, pe suporți de plastic s-au 
uzat și o să cadă ușile alea. Problema se pune ca și la Păcală cu drobul de sare. 
Profesorii or făcut o hârtie către director ca să se exonereze de vină, directorul a făcut o 
hârtie către Primărie, tot așa ca să nu cadă vina pe el. Ei discută mai mult de o jumătate 
de an, pentru că a fost un eveniment cu ușile alea la un meci de fotbal și problema cred că 
ar trebui urgentată. Domnul Primar să trimită acolo o echipă că este o problemă. Ce de 
acolo spun că ar trebui zidită deschizătura aceea. Însă proiectul este făcut așa ca spațiul 
acela să aibă mai multe funcții, să fie și scările din interior și o tribună și încă un balcon, să 
fie și un amfiteatru în interior. Deci, nu știu dacă se poate renunța la multifuncționalitatea 
asta, probabil că materialele mai ușoare, reparațiile ușilor respective. Deci asta ar fi 
rugămintea mea către domnul Primar. Mulțumesc.” 

 
Președintele de ședință: 
„Domnule Secretar, vă rog. ” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Vreau să completez, domnul consilier cu respectul de rigoare. Cei de la 

Colegiu nu au făcut nici o cerere scrisă. Există doar o solicitare verbală, a intervenit 
inclusiv doamna consilier Popa. S-a deplasat o echipă de la ateliere acolo, au făcut o 
analiză, urmează să purtăm discuții cu conducerea, domnul Primar să poarte discuții cu 
conducerea Colegiului pentru rezolvarea situației, în limitele legii, bineînțeles și ale 
competențelor pe care le are fiecare.” 

 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 86/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 26 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a 
imobilului Sală de Sport cu 150 locuri, situat pe strada Pictor Ștefan Luchian nr. 1,  către 
Colegiul Național  de Informatică „Traian Lalescu” din municipiul Hunedoara. 
 

 
Președintele de ședință: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț– aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
 
 



D-nul Jitian Simion: 
„ Eu vreau să revin la aceeași problemă. Problema este să scrie acolo încă 

două cuvinte sau trei cuvinte: în bună stare. Deci ar fi un amendament. Deci îl predau, dar 
cum?” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Numai puțin. Faptul că cineva nu și-a făcut treaba la un moment dat nu 

înseamnă că acest Consiliu nu-și face treaba. Este o măsură a Curții de Conturi care 
trebuia de fapt de mult făcută, de atunci de când era în bună stare. Deci practic, au fost 
folosite dar, nu au fost date în administrare. Curtea de Conturi a verificat cum verifică în 
toată țara pe aceste măsuri a sălilor de sport și a remarcat că ele nu au fost date în 
administrare. Despre asta e vorba în aceste proiecte de hotărâre de a rezolva niște lucruri 
mai vechi.”  

 
D-nul Jitian Simion: 
„ Le dau în administrare fără să specifice că sunt în bună stare.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Încă odată. Deci atunci când au fost date au fost date…” 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Când le-au administrat. Că le-au administrat prost e partea a doua. Dar 

practic ei le-au administrat până în …” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„De fapt ele sunt administrate de când sunt de către școli, acum le dăm și de 

drept. Mai mult decât atât să nu uitați că proprietar rămâne tot municipiul Hunedoara. ” 
 
D-nul Jitian Simion: 
„Eu mă gândeam numai ca formă, la acel contract de dare în administrare nu 

trebuia să prevadă?” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„La momentul ăla. Când era făcut, da. ” 
 
D-nul Jitian Simion: 
„Bun la momentul acela, dar eu vorbesc de un act, un act normal…” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Păi el este normal în momentul da față. În administrare de fapt, domn 

profesor ce au.” 
  

D-nul Jitian Simion: 
„Mulțumesc.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Dar evident, așa cum ați remarcat și la sala de sport la Iancu de Hunedoara 

și peste tot. Vom interveni, deci nu se pune problema să nu facem reparații.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 



Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 

  Hotărârea nr. 87/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
                     La punctul 27 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul 
public al municipiului Hunedoara a unor imobile din municipiul Hunedoara, precum și 
modificarea elementelor de identificare a unor imobile din Inventarul bunurilor care aparțin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara. 
 

Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț– aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                      Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 88/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

                     La punctul 28 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Municipiul Hunedoara și Institutul Național de Cercetare – Dezvoltare în Silvicultură „Marin 
Drăcea”- Secția Simeria pentru acordarea de asistență tehnică pentru proiectarea și 
realizarea amenajărilor de spații verzi în municipiul Hunedoara. 
   

Președintele de ședință: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Așa cum am spus și în timpul ședinței, consider că este necesar acest 

protocol de colaborare între municipiul Hunedoara și secția Simeria Parcul Dendrologic 
mai precis privind asistența tehnică la proiectarea și realizarea amenajărilor de spații verzi. 
Pentru că în spațiul public de foarte multe ori specialiștii din Primărie sunt arătați într-un fel 
cu degetul că nu știu ceea ce au de făcut, am spus că atunci haideți să discutăm chiar cu 
cei mai buni în domeniu. Am luat legătura cu dânșii de mai multe săptămâni de zile, s-au 
deplasat și în municipiul Hunedoara. Convenim împreună tot ceea ce înseamnă realizarea 
acestor amenajări de spații verzi și pe această cale le și mulțumesc în mod oficial pentru 



faptul că acceptat să ne consilieze în aceste probleme privind amenajările de spații verzi. 
Mulțumesc.” 

 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț– aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                      Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 89/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

  La punctul 29 al ordinii de zi - Prezentarea adresei nr. 2/24.01.2018 a S.C. 
BA&CO GROUP S.R.L., înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 
5761/25.01.2018. 

 
Președintele de ședință: 
„O aveți în dosar, ați citit-o. Dacă aveți probleme careva.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece mai departe la Diverse. 
 
30.Diverse 
D-nul. Ilea Sorin: 
”Diverse. La diverse, d-nul. Vlad Săndel, d-nul. Giurgiu, d-nul. Ardelean, d-

nul.Scurtu” 
 

D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dintre domnii consilieri, mai este cineva care dorește? Alți consilieri locali 

mai sunt care doresc luarea cuvântului? Trecem la delegații sătești.” 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
”D-nul. Avarvarei, reprezentantul sătesc de la Groș și Peștiș, da? Vă rog, d-

le. Primar.” 
  

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Am primit de la d-nul. Profesor Jitian aceste propuneri de panouri și o să le 

dăm curs. Și eu consider că este o idee bună. O pată de culoare pe zona respectivă, nu 
strică. O să le dăm deja comandă și le dăm în lucru. Mulțumesc.” 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
”D-nul. Vlad, vă rog. ” 

 
D-nul. Vlad Săndel: 
”Mulțumesc, d-le. președinte. D-le. primar, zilele trecute am fost prin zona 

Micro 5, am stat de vorbă cu câțiva cetățeni și își exprimă dorința de-a fi amenajat în zona 
Scolii Gen. 11, un parc de joacă pentru copii. Acolo dacă este posibil, lângă terenul, sau 
paralel, sau nu știu, acolo lângă terenul acela de sport. Am înțeles că a fost acolo un parc 



de joacă pentru copii, dar nu știu ce s-a întâmplat cu el.” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da, în zona respectivă, în momentul de față nu putem să facem așa ceva, 

pentru că este teren privat și totodată, cred, dacă nu greșesc, în zona respectivă este și un 
teren al Bisericii, nu? Acesta este motivul pentru care nu putem să intervenim din păcate.” 
 

D-nul. Vlad Săndel: 
”Am înțeles. O altă problemă, care aș vrea să o pun aici, este să întreb, 

aceste camere video sau numai una este dacă înregistrează toate ședințele? Nu se pot 
pune acele ședințe și pe internet sau pe un site ca să vadă cetățenii? Pentru că sunt puse, 
dar lumea este nemulțumită că ar fi trunchiuri din emisiuni și atunci mă gândesc să nu mai 
fie discuții, să fie pusă înregistrarea de pe camera din Consiliu și o altă problemă, tot legat 
de sală, tot la cerința unor cetățeni, dacă se mai poate monta un display undeva în zona 
aceea, pentru că de acolo oamenii nu prea văd displayul din față. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Ilea Sorin: 
”D-nul. Giurgiu, vă rog.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mulțumesc. Domnule primar, după cum vă rugam și în toamna lui 2016, cred 

că este necesar a se instala o balustradă pe treptele ce coboară de la Poliția Municipală și 
Colegiul ”Emanuil Gojdu” către Parcul Tineretului, precum și pe scările din spatele Băncii 
Comerciale. Pe timp de iarnă, mai ales, cum este și acum, scările sunt alunecoase și 
vorbim de un real pericol iar în timpul verii, este vorba de niște scurtături care ne ajută să 
nu mai mergem prin fața Stomatologiei sau pe la MOL. Deci sunt binevenite scurtăturile 
acestea și cred că balustrada i-ar ajuta pe cei care poate suferă pe timpul verii, să zicem , 
de anumite probleme de sănătate iar pe timpul iernii pentru a combate gheața.  

La punctul doi, aș dori să vorbesc despre Gară și să vă rog să găsim 
împreună surse de finanțare pentru a salva clădirea Gării, deoarece vrem, nu vrem este 
vorba de o istorie pe care o lăsăm în urmă și care ne-ar putea fi de folos în ceea ce 
privește turismul. Ea a fost inaugurată în 1950, frescele au fost realizate de pictorul Paul 
Miranovici. În 1962 Hrusciov a venit în Hunedoara, fiind Secretarul Partidului Comunist din 
Uniunea Sovietică și a fost așteptat la gară de mii de cetățeni ai orașului, scoși de către 
Partid, a venit împreună cu Gheorghe Gheorghiu Dej. Lucrurile acestea ar putea să atragă 
și am putea să folosim Gara. Aș dori să vă mai spun că în urmă cu doi ani de zile, se 
spunea că această Gară a fost pusă pe o listă a obiectivelor turistice ale Hunedoarei, în 
cadrul unui proiect ce dorea includerea orașului pe ruta culturală ATRIUM, ce promovează 
vizitele în orașele cu arhitectură totalitară, brutalistă, din 19 țări europene. Eu personal 
cred în viitorul turistic al acestui oraș și Gara ar putea reprezenta un obiectiv în acest sens. 
Iar dacă momentan nu sunt fonduri locale, guvernamentale sau europene pentru renovare 
și transformarea ei conform unei viziuni turistice, măcar cele două fresce să fie salvate de 
la degradare, deoarece pot fi restaurate și expuse la Castel, de exemplu la Muzeul de 
Arheologie, Istorie și Etnografie, fiindcă fac parte din istoria acestui oraș. Ceea ce ele 
redau acolo, reprezintă o istorie a acestui oraș și aș dori să vă dau și niște exemple de 
Gări din România și din lume, care au fost modificate și transformate în muzee. De 
exemplu, Musee d”Orsay, cel mai frumos muzeu din Paris. La Bacău, avem un inedit și 
extrem de interesant proiect. Într-unul din spațiile nefolosite s-a constituit un muzeu în care 
regăsim aparatură și elemente ale muncii în CFR, de la 1800 încoace. De asemenea, în 
Ungaria, cea mai veche Gară Feroviară cu vechime de 170 de ani, a devenit muzeu, unde 
regăsim un muzeu pentru aviație. Gara din Jimbolia, la fel este unică, deoarece a creat un 
muzeu în cadrul ei. Constanța, Galați au luat locomotive și le-au expus pe liniile ferate. La 



Sinaia avem trenuri miniaturale, tot pentru expoziție. Deci, s-au găsit soluții și gândiți-vă că 
și la noi, la Brad și la Criscior avem o expoziție de locomotive și vagoane pentru linie 
îngustă. De ce să nu încercăm și noi, măcar pentru mult - discutata Mocăniță să aducem 
două, trei asemenea vagoane și locomotive care pot fi expuse. Cam asta ar fi legat de 
Gară și în speranța că vom găsii soluțiile pentru fondurile care să o salveze și să o 
transforme într-un obiectiv turistic.  

La punctul trei, un lucru care l-am mai discutat cu dvs., cel al propunerii 
legată de steluțele pentru pietonală. Am propus această alee a celebrităților, să-i zic așa, 
locală, poate să-i fie schimbată denumirea deoarece, atât Bucureștiul, cât și Târgu-Jiu, cât 
și Sibiu, au deja asemenea alei, iar în toată lumea regăsim câteva exemple, Birmingham, 
Munchen, Monaco, Los Angeles și ce stă la baza propunerii mele, este un tribut adus 
oamenilor de prestigiu din oraș, să ne respectăm contemporanii și să ne cinstim înaintașii 
să păstrăm istoria vie, să creștem gradul de atracție a pietonalei, decernarea în sine poate 
deveni un eveniment, căutat de turiști, o modalitate ieftină dar eficientă de a ne omagia 
concetățenii, să ne adresăm tuturor categoriilor, de la medici și profesori, la avocați, elevi 
și antreprenori. Am spus și în textul din Facebook, o mulțime de personalități care ar 
merita să fie trecute pe aceste ale, nu o să le mai repet aici și ea se dorește a fi complet 
apolitică, adică să nu vină Consiliul Local să decerneze steluțele, noi avem alte lucruri de 
făcut. Un comitet apolitic, din oameni care s-au născut în oraș, oameni de valoare care pot 
să propună Primăriei, persoanele care ar putea fi evidențiate pe această alee. De 
exemplu, la Sibiu au dat și o denumire acestei acțiuni, se numește ”Stelele orașului cu pași 
mici, întâlnesc oameni mari”. 

La punctul patru aș fi dorit să aduc și niște poze, dar am înțeles că sunt 
probleme cu serverul Primăriei și atunci nu pot fi afișate. Vreau să vă spun că s-a terminat 
de curând asfaltarea străzii Dragoș Vodă. Ar fi fost mai de impact pozele pe care doream 
să le prezint. Din păcate, putem observa dacă mergem în zona respectivă cantități 
impresionante de pământ și moloz la marginea drumului, adică între stradă și Cerna. De 
asemenea asfaltarea nu s-a făcut pe ultima porțiune de drum, adică acolo sunt garajele. 
Dacă ne uităm la garaje, în stânga au rămas cam jumătate de metru, între stradă și partea 
de la Cerna, care este neasfaltată, zidul despărțitor, acela din piatră, vă rog a lua măsuri în 
ceea ce privește mutarea molozului din zonă și chiar terminarea asfaltării în porțiunea 
lipsă. În aceiași ordine de idei, în zona malului Cernei, regăsim o zonă extrem de murdară, 
pe care propun să o ecologizăm într-un parteneriat comun, voluntari ecologiști și Primăria 
Hunedoara, precum și multe alte persoane dornice de implicare, indiferent de orientarea 
politică. Pentru a scoate toate mizeriile de lângă albia râului, vom avea nevoie de utilajele 
Primăriei atât la transport, cât și la ridicat sălcii de peste parapeți și de aceea vă propun să 
negociem odată și să acționăm ca atare. Vă mulțumesc!”  

 
D-nul. Ilea Sorin: 
”D-le. Primar, vă rog.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Vreau punctual să vă răspund acolo unde am datele necesare astăzi. Ne 

apropiem de finalizarea proiectului pe fonduri europene privind Planul de Mobilitate 
Urbană. Aș fi vrut să vă informez despre el la momentul când era finalizat, dar pentru că 
ați ridicat câteva probleme aici și unii colegi probabil deja au văzut echipele pe teren care 
măsoară, cred că este momentul să vă spun că această zonă privind scările de la Poliție, 
în primul rând, acolo sunt probleme mai mari și toată zona aceea descoperită după marea 
defrișare de anul trecut, vor intra în reabilitare pe acest Plan de Mobilitate Urbană, chiar 
consultanții au schițat acolo ceea ce ziceați dumneavoastră privind balustrada, dar va mai 
dura și probabil va trebui să facem noi acest lucru, să punem măcar o balustradă, dar 
acele scări, cât și zona aceea descoperită acolo, vor face parte din acest Plan de 



Mobilitate Urbană, inclusiv cu cea de-a doua pietonală pe care am gândit-o mai demult, 
este vorba de Centrul Vechi. Practic aici, în Centrul Vechi și părerea consultanților dar 
evident și ceea ce am discutat eu ca și program din punctul meu de vedere, al 
ordonatorului de credite, înseamnă închiderea circulației și transformarea Centrului Vechi, 
într-o zonă pietonală, încă și ideea dumneavoastră, după ce am văzut-o pe internet, cu 
steluțele, poate fi promovată ori aici, ori în cea de-a treia pietonală pe care o gândim și 
unde deja avem planșele, zona Sanitas, poate chiar acolo ar fi mai indicat, într-un fel și tot 
ceea ce aveți ca și idei, le patentați și vorbesc în numele dumneavoastră și în numele d-
lui. Profesor cu panourile și în numele dumneavoastră cu steluțele și eu cred că sunt 
lucruri care pot să dea o culoare veselă orașului și totodată armonizate cu ceea ce 
înseamnă ca și personalități, cetățenii de onoare ai Municipiului Hunedoara. În ceea ce 
privește Gara, am urmărit cu real interes dezbaterea din mediul online. Faptul că, nu 
răspund este că, un răspuns de-al meu, indiferent de ce parte m-aș situa, ar naște o 
polemică, încât ar trebui să stau numai pe internet și cred că nu ar fi corect față de cei 
care au ales, până la urmă. Sunt atâtea proiecte pe fonduri europene care pot fi accesate 
în acest moment și acolo timpul este mult mai important, dar  asta nu înseamnă că pe 
mine și aparatul administrativ nu ne preocupă situația clădirilor dezafectate din Municipiul 
Hunedoara. Nu este doar Gara. Hai să ne aducem aminte de Școala Gen. Nr. 10. În ciuda 
faptului că Poliția Locală patrulează în fiecare zi și în fiecare noapte, acolo continuă 
devastarea și am găsit soluții și uneori acele soluții au fost respinse de Consiliul Local, 
alteori au fost respinse de Ministerul Învățământului. Continuăm cu găsirea de soluții care 
vă vor fi prezentate dumneavoastră. Să nu uităm de Școala Gen. Nr. 1, să nu uităm de 
blocurile de pe Str.1 Decembrie și mai sunt și alte clădiri, școli, grădinițe. Am găsit o soluție 
pentru școala de la Boș, chiar dacă unii au zâmbit ironic, noi mergem mai departe și vom 
reuși să facem ceva și cu acea clădire. În legătură cu Gara, se nasc două aspecte, cel 
puțin la nivelul declarativ din mediul online. Gara și terenul. Gara, calea ferată și terenul 
ține de drept Căilor Ferate Române și nu Municipiului Hunedoara. Noi putem interveni la 
modul declarativ sau putem să-i amendăm cum i-am amendat, de exemplu, pe cei de la 
România Film pentru proasta întreținere a clădirii. Asta o facem. Cum am amendat și firma 
de lichidare de pe Str. 1 Decembrie, cu cele 3 blocuri. Amenzi foarte mari pe care ni le-am 
asumat chiar dacă vom ajunge în instanță. Nu știu dacă trenul, în sensul în care vorbesc 
despre deplasarea de la Hunedoara la Simeria, i-ar obliga pe cei de la căile ferate să-și 
reconsidere poziția și să continue acest mers al trenurilor. Îmi este foarte greu să spun, 
pentru că sunt niște socoteli, noi trăim într-o economie de piață. Acolo unde Statul 
consideră că poate da o lege privind subvenționarea călătoriilor pe calea ferată sau cum 
suntem noi cu subvenționarea transportului în comun, eu sunt de acord, dar asta 
înseamnă că ține mai degrabă de Parlamentul României. În schimb, problema Gării, ca și 
clădire am ridicat-o celor de la Căile Ferate regiunea Timișoara, o să facem în continuare 
adrese. M-aș bucura dacă ne-ar ceda-o cu titlu gratuit, așa cum ar fi normal ca noi să 
putem să alocăm fonduri. Renunțăm la a asfalta o stradă, spunem cetățenilor că nu facem 
strada aceea și reabilităm Gara. Sunt absolut de acord cu dumneavoastră dacă veți fi și 
dumneavoastră de acord, trebuie discutate la modul general. Avem o responsabilitate față 
de toate clădirile din Municipiul Hunedoara, inclusiv față de clădirile private, dar până la 
punctul legal al acestor clădiri. Dacă vorbim, deci de clădirea Gării sau de clădirea 
România Film, clădirea Modern, ne lovim de cei care sunt proprietari. N-aș putea să spun 
că vom găsi sursa de finanțare, pentru că sursa de finanțare, mă iertați, nu o s-o găsesc 
doar eu, trebuie să o găsim împreună. Avem un buget stabilit pe anul acesta. Trebuie să 
renunțăm la ceva în momentul în care se fac rectificări la a doua jumătate a anului, ca să 
facem altceva, dar până atunci o să facem din nou o adresă către parlamentarii Județului 
Hunedoara, tuturor parlamentarilor din Județul Hunedoara și totodată către Căile Ferate 
Române, pentru că noi de fapt nu am primit la Primărie nici un act în care să ne spună ce 
au de gând să facă în continuare. Noi nu suntem informați. Știu că toată lumea își 



imaginează că acest Consiliu Local și Instituția Primarului trebuie să rezolve tot ceea ce 
este în Municipiul Hunedoara. De la probleme de drept privat, până la probleme de drept 
public. Nu este chiar așa. Vă mai dau un argument. Clădirea Poliției Municipale, care mie 
nu-mi place cum arată și eu aș vrea, dacă aș putea și aș avea cadru legal să-i ajut să 
renoveze această clădire, pentru că și ei sunt interfața Instituției cu cetățenii Municipiului 
Hunedoara, dar nu pot, nu am cadru legal. De exemplu, acea clădire fiind o Instituție 
publică, ar fi putut beneficia de fonduri europene, exact cum beneficiază clădirile publice 
care sunt proprietatea noastră. Nu ar fi fost greu să scrie cei din Primărie un proiect pentru 
fonduri europene privind reabilitarea ei. Nu s-a putut. Cum m-aș fi bucurat și aș fi încercat 
să scriem un proiect pentru reabilitarea Catedralei din Centrul Vechi. Tot din cauza 
documentelor, că sunt foarte încărcate, n-am putut să depunem un astfel de proiect pe 
monumente istorice, cat. B. Am făcut-o în schimb pe clădirile noastre. Deci, împreună cu 
Consiliul Local și cu dumneavoastră, în numele Consiliului Local și al Primăriei 
Hunedoara, vom relua discuțiile cu Regionala de Căi Ferate Timișoara de care aparține 
Gara și cu parlamentarii care pot de fapt, să facă interpelări către Ministrul Transporturilor 
în Parlament, pentru că  ei sunt care pot face așa ceva și discutăm despre Gară. Practic 
noi am înființat în cadrul societății Salub Prest și un sector de drumuri și de zone verzi, de 
unde angajații Primăriei au trecut la această Societate. Am făcut o restructurare de 30 de 
posturi în aparatul Primăriei și au trecut acolo. La momentul respectiv am gândit acest 
lucru tocmai pentru a rezolva aceste probleme privind pământul și molozul rămas în urma 
lucrărilor de asfaltare, pentru că nu există cetățean din Municipiul Hunedoara care să nu 
fie deranjat de aceste aspecte. Când vremea ne va permite, le-am și propus, vom înainta 
program de lucru și comandă către dânșii de a începe în toate cartierele aceste 
reamenajări, pentru că atunci când a fost gândit Acordul Cadru nr.1, nu a fost trecut în 
Caietul de Sarcini și aceste amenajări, deci practic s-a oprit doar la asfaltări și atât. 
Amenajările le vom face, chiar ar trebui să mergem puțin mai departe și să ne punem 
întrebarea dacă menținem sau nu bările de bătut covoare, cel puțin de pe aliniamentele 
stradale și sârmele de întins rufe. Suntem totuși un oraș european și să dăm o hotărâre de 
Consiliu Local în această privință, este părerea mea, dumneavoastră va trebui să vă 
gândiți la lucrul respectiv și totodată tot ce înseamnă drumul acesta de intrare în 
Hunedoara să fie amenajat cât mai bine, cât mai atractiv pentru sutele de mii de turiști, 
mai ales care intră în Municipiul nostru. Tot în cadrul Planului de Mobilitate urban, unde vă 
vorbeam de pietonala din Centrul Vechi, închiderea acestei zone va fi supusă unei 
dezbateri, împreună și cu Poliția, pentru a găsi căile de a circula și a ieși dinspre Teliuc, 
respectiv de a veni spre Teliuc sau spre satele aparținătoare, mai ales că intenționăm ca 
această pietonală să fie prelungită de aici din Centrul Vechi pe Str. Maior Stângă, bucățica 
de Str. 9 Mai, respectiv aleea Castelului, până în Str. C-tin. Bursan. Deci să transformăm 
tot în pietonală, cred că nu este doar o idee a mea de campanie, cred că este ideea 
tuturor de aici, pentru că tot ce ați vorbit despre acest lucru, ori mi-ați spus-o mie, ori ați 
scris-o pe Facebook. Este evident că avem în plan și parcul din Centrul Vechi pe Axa 13, 
va avea loc o întâlnire cred că săptămâna viitoare tocmai pe această temă și totodată așa 
ca ultimă informare suntem pe cale de a finaliza aducțiunea de apă la SIT- ul industrial. Ați 
văzut că se lucrează pe Str. Castelului, am ales această perioadă că nu sunt atât de mulți 
turiști, evident. Acolo nu am avut aducțiunea prevăzută în acel proiect de la SIT și pentru a 
putea obține autorizările necesare ne trebuiau o presiune mai mare, am făcut o investiție, 
ați aprobat-o dumneavoastră, vom finaliza mai repede și totodată  cu sprijinul și cu 
investiția 100% a Apelor Române și cu implicarea unui coleg de aici în această lucrare. 
Decolmatăm Cerna, de la intersecție, de pe Str. Elisabeta Mărgineanu, 300 m spre Castel, 
zona cea mai colmatată, tocmai pentru a arăta bine în Primăvară. Evident toți ne 
propunem ca Hunedoara să devină un oraș turistic din ce în ce mai mult. Mulțumesc.”  

 
 



D-nul. Ilea Sorin: 
”Mulțumesc d-le. primar, d-nul. Ardelean, vă rog.”  
 
D-nul. Ardelean Daniel: 
”Mulțumesc d-le. președinte. Aș începe cu o mulțumire adresată lui 

Dumnezeu, că ne-a dat anul acesta o Iarnă mai ușoară, pentru că zăpada de azi-noapte 
căzută În Hunedoara, a creat extraordinar de multe probleme șoferilor. Nu știu ce s-a 
întâmplat, dar pe toate străzile nu-i musai străzile lăturalnice din București, ci toate străzile 
au fost lăsate de izbeliște. Nu au fost decât vreo 3 cm de zăpadă, dar am văzut destule 
mașini patinate, chiar eu am trecut pe portocaliu la Gară, fiindcă n-am mai avut cum să 
opresc la timp când am văzut că se schimbă semaforul. Nu înțeleg cum de nu suntem în 
stare să curățăm 3 cm de zăpadă. Am discutat aseară cu un prieten din Craiova, unde 
aveau 60 cm de zăpadă, cred că cu 60 cm de zăpadă închideam Consiliul Local, nu 
făceam astăzi ședință că nu ajungeam niciunul la ședința de Consiliu.  

La punctul doi, aș vrea să explic puțin situația cu Bulevardul Dacia și cu 
parcările. Eu zic că acolo pe Bulevardul Dacia, nu sunt prea mari probleme pentru că sunt 
patru benzi. Problemele apar pe străzi gen George Enescu, Corvin, unde taxiuri foarte 
binevoitoare sau cetățeni certați cu bunul-simț, opresc și pun avariile, blocând câte zece, 
douăzeci de autovehicule după ei, pur și simplu că vrea respectivul cetățean. Poliția 
Locală ar putea să vadă aceste probleme, numai că de obicei se cam ignoră. Cetățenii 
onești mai o pățesc, cum a pățit-o și soția mea care a lăsat mașina pe B-dul. Dacia și i-a 
fost atrasă atenția că mai avea 15 m până la stația de autobuz și de abia a scăpat de 
amendă. Nu este corect dar asta este. Vă mulțumesc!  

 
D-nul. Ilea Sorin: 
”Vă rog, d-le. primar.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Vreau să vă spun că niciodată nimeni nu va fi mulțumit de operațiunea de 

deszăpezire niciunde în lumea aceasta. Domnule consilier, azi-noapte la ora 0200, utilajele 
erau pe stradă. De azi-noapte de la ora 0200 se lucrează. Dimineață la ora 0600, deja eram 
și inspectam ceea ce se făcea. Nu vom putea să ținem sub control, doar dacă o să avem 
50 de utilaje, să fie împărțite pe toate străduțele. Să nu uitați că noi avem și satele 
aparținătoare unde mergem, să nu uitați câte utilaje intervin. Am scos inclusiv beneficiarii 
de ajutor social azi dimineață. Nu o să spun nici eu că sunt perfect mulțumit că nu avem 
cum. Dacă am ieșit din bloc și am dat de zăpadă pe trotuarul din fața blocului nu sunt 
mulțumit, cu toate că eu ar fi trebuit să mă duc să curăț, că acolo locuiesc. Nu ne-a luat pe 
nepregătite, dar avem o infrastructură foarte  lungă. Suntem cel mai mare oraș din Județul 
Hunedoara ca întindere de drumuri. Să sperăm că în Iarna care vine vom fi și mai eficienți. 
Vă asigur că într-adevăr au ieșit și la ora aceasta sunt pe drum. Dacă cineva are o soluție 
de a eficientiza acest serviciu, de a-mi demonstra cum se poate face mai bine, cu mare 
drag. Deci nu vreau să contest neapărat ceea ce ați spus, dar o știți și dvs. Oricum, nu am 
închis școli, nu am închis grădinițe, aprovizionarea magazinelor se face bine, nu avem 
astfel de informări. Nici nu am avut vremea din Sudul României, este adevărat, dar frig 
este și aici. Ne-am asigurat că școlile nu au probleme din punctul acesta de vedere. 
Cealaltă problemă?” 

 
 
D-nul. Ardelean Daniel: 
”Cu parcările pe B-dul. Dacia și nu numai B-dul. Dacia, B-dul. Dacia are patru 

benzi și se poate circula, zic eu în condiții mai mult decât normale și foarte bune, dar sunt 
anumite, B-dul. Corvin care este plin de mașini tot timpul, George Enescu.”  



 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da, așa este. Parcările sunt, cele care sunt. În momentul acesta, suntem pe 

punctul de a finaliza procedura privind licitația celor trei fântâni, practic din momentul în 
care se știe constructorul, atunci, în funcție de vreme, vom începe lucrările.” 

 
D-nul. Ilea Sorin: 
”D-nul. Scurtu, vă rog.” 
 
D-nul. Scurtu Raul: 
”Vă mulțumesc. Am avut o discuție cu doamna Angela Odagiu, administrator 

la blocurile A1, A2 de pe Str. Prutului. Am discutat cu dânsa unele probleme în legătură cu 
gunoiul, curățenia, din păcate vremea nu ne lasă. Am spus că le voi spune în ședința de 
Consiliu Local. Sunt unele apartamente la parterul blocului care au făcut lucrări de 
împrejmuire, îmi spunea dânsa și nu știu dacă au autorizație. A mai solicitat și toaletarea 
unor copaci din zonă și un indicator dacă se poate, d-nule. Primar, în spate la Biserica 
Golgota. Din câte am înțeles, urcă TIR-urile până în capătul blocurilor A1, A2 și nu știu că 
este drum închis. Dacă se poate să ajutăm cu problema aceasta și o altă problemă în 
legătură cu Centrul de Informare Cetățeni, am depus două cereri. Am o cerere depusă din 
27.11.2017. Pe cererile respective, văd că se soluționează problema, scrie clar, în 30 de 
zile. Eu am 90 de zile astăzi și nu am soluționată problema. La o a doua cerere, în data de 
05.03.2017, am 60 de zile cu cererea nr.2. Nu știu care este problema și ce se întâmplă 
dar mai am foarte multe sesizări din partea și a administratorilor și pentru că nu se 
soluționează cererile la timpul la care este trecut pe cerere. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Ilea Sorin: 
”Vă rog, d-nule. Secretar.”  
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”În legătură cu solicitările d-nei. administrator, cred că trebuia să o sfătuiți să 

facă o adresă scrisă către Primărie în legătură…” 
 
D-nul. Scurtu Raul: 
”Am avut audiență cu dânsa.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Trebuia să o îndrumați să facă adresă scrisă pentru că…” 
 
D-nul. Scurtu Raul: 
”Este scris în procesul – verbal din caietul de audiențe.”  
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Toate acestea se fac cu adresă scrisă. Iar în legătură cu cele 2 numere de 

înregistrare la care faceți dvs. referire, eu aș vrea să le discutăm în particular pentru că 
este o problemă particulară nu o problemă a Consiliului Local, nu a consilierului local Raul 
Scurtu ci este a persoanei fizice Raul Scurtu.” 

 
D-nul. Scurtu Raul: 
”Discutăm la Diverse, d-nule. Secretar.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Și nu aș vrea să intrăm într-un conflict de interese.” 



 
D-nul. Scurtu Raul: 
”Nu cred, discutând la Diverse, nu cred că este nici un conflict de interese.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Vorbiți totuși în calitate de consilier local.” 
 
D-nul. Scurtu Raul: 
”Am discutat de cereri și sunt și alte cereri…”  
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Sunt ale dvs.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”De unde știți că sunt ale lui.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dumnealui a spus. Recomandarea mea este, ca problemele personale să le 

rezolvați pe plan personal și problemele de consilier să le aprofundați ca și consilier, să nu 
intrați într-un conflict de interese.” 

 
D-nul. Scurtu Raul: 
”Am discutat și cu alți administratori, sunt cereri care sunt depuse și nu sunt 

soluționate, deci ca să se înțeleagă.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”În numele altor administratori puteți să solicitați, dar recomandarea mea este 

să nu intrați într-un conflict de interese, să încurcați lucrurile.” 
 
D-nul. Ilea Sorin: 
”D-nul. Avarvarei, vă rog.” 
 
D-nul. Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș 
”Avem câteva probleme de la Boș. Doamna educatoare de la grădiniță m-a 

rugat să vă readuc aminte de problema scaunelor. Solicitare de câteva scaune pentru sala 
de serbări. Vin părinții sau aparținătorii copiilor la serbare, ei stau pe niște băncuțe de copii 
și sunt foarte incomode. De multe ori și sala aceea de acolo se mai folosește pentru alte 
ședințe, ar fi foarte binevenite niște scaune. De asemenea, grădinița are o spărtură în 
acoperiș, nu foarte mare, dar ar trebui reparată ca să nu plouă înăuntru. La terenul de 
fotbal, care s-a făcut acolo, în față, chiar la intrare, este o baltă mare de nămol, de noroi. 
Ar fi necesar o mașină cu pietriș pusă acolo ca să mu se treacă prin noroi când se intră pe 
teren și de asemenea spărtura din gardul terenului, dacă s-ar putea repara. Acum știți 
situația de la Boș, copii au fost nerăbdători și efectiv și-au făcut intrare cu forța pe teren, n-
au mai stat până s-a dat în funcțiune. Altă problemă, ar fi o lampă de iluminat de pe un 
stâlp. Acum nu știu dacă ține de competența Primăriei, dar un cetățean m-a solicitat și mi-
a zis, vă rog frumos dacă se poate, este chiar la intrarea în Boș, dacă poate fi schimbată. 
Am văzut că ați postat pe Facebook, că îi amendați pe proprietarii clădirilor părăsite, foarte 
bine. Eu am mai spus și la Boș, problema este o zonă în care mi-ați zis că nu știți cine 
este proprietarul. Este o zonă în care hunedorenii aduc gunoaie acolo, o fac pe furiș, nu 
putem să le facem poză mașinilor care vin acolo, dar zona este un dezastru. Sunt toate 
gunoaiele, animale moarte, vara este focar de infecție, nici nu poți să treci, miroase foarte 
urât. Mi-ați spus că nu știți care este proprietarul. De acord cu dvs., dar cel puțin dacă nu 



se identifică, nu poate fi scos din proprietate acel teren și să intre pe domeniul public? 
Adică trebuie găsită o soluție. Nu putem la nesfârșit să spunem ”nu știm cine este 
proprietarul” și zona rămâne așa cum rămâne. Altă problemă, v-am mai zis, drumul spre 
Hunedoara și Zlaști, este o porțiune de drum de unde vin foarte multe pietre pe drum. De 
multe ori, oamenii sunt puși în situația, efectiv, să ocolească rapid bolovani care cad pe 
drum. Este foarte posibil să facă accident din cauza aceasta. Nu știu ce soluție ar fi acolo, 
cu plasă sau curățat din nou șanțul acela să oprească bolovanii, să se oprească în șanțul 
acela, cu rigole de beton, deci trebuie găsită o soluție, iar între Zlaști și Boș, Vara, 
vegetația este atât de abundentă, încât toate mașinile sunt zgâriate. Nu au loc două 
mașini. Poate acum în perioada aceasta, până nu dă vegetația, ar fi mai bine de curățat că 
se curăță mult mai ușor decât atunci când este vegetație. Altă problemă de la Boș. Există 
un pod, podul care trece spre zona Colectivului, este un pod vechi, balustradele podului, s-
au băgat mașini în ele, s-au rupt, s-au întors, o parte din pod nu mai are balustradă. Dacă 
o mașină nu-i atentă, are toate șansele să cadă în râu. Deci, v-aș ruga dacă cele două 
balustrade de pe pod ar putea fi făcute, plus că arată și foarte urât podul în starea care 
este acum. Și ca ultimă problemă, dacă este cu putință, știți situația, este vorba de o 
parcare la Biserică. Oamenii mai vin cu mașinile acolo, trebuie să-și mai aducă anumite 
lucruri la Biserică. Nu este necesară o parcare foarte mare, dar o parcare în care să intre 
5,6 mașini, dacă at fi cu putință, v-aș ruga tare mult dacă se poate face așa ceva. 
Mulțumesc!” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Părinte așa direct, nu. Prima dată Capela că și una și alta nu se poate.”  
 
D-nul. Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș 
”N-am vrut să aduc în discuție. M-a sunat dimineață d-nul. Nimu, chiar am 

vorbit cu d-nul. Nimu, nici n-am vrut să ating discuția, o las așa.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nici nu trebuie, vă spun Capela, pe rând.” 
 
D-nul. Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș 
”Și eu sunt de acord cu dvs.” 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Că pe urmă, Peștiș, Groș, Hășdat, Buituri, totuși pentru toată lumea trebuie 

să fim ordonatori de credite. Dar Capela, ați discutat cu d-nul. Nimu, da?” 
 
D-nul. Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș 
”Urmează.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Vă rog, da? Să mergeți cu d-nul. Nimu și discutați. Se va îndrepta vremea și 

să începem.” 
 
D-nul. Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș: 
”Da. După ședință.” 
 
D-nul. Ilea Sorin: 
”Reprezentantul de la Groș, vă rog.” 
 
D-nul. Farcaș Constantin – delegat sătesc Groș: 
”Domnule primar, domnilor consilieri, în urma discuțiilor pe care le-am avut cu 



cetățenii din satul Groș, m-au rugat să vă aduc la cunoștință următoarele: să aveți în 
evidență amenajarea izvorului de la Groș, cât și a terenului din spatele izvorului unde s-au 
depozitat ceva resturi de materiale sau nisip sau de când s-a eliberat zona dinspre cimitirul 
vechi al Groșului. În altă ordine de idei, aș vrea să vă aduc la cunoștință, iluminatul stradal, 
deoarece stâlpii care sunt amplasați, sunt amplasați pe proprietățile oamenilor, nu sunt 
amplasați pe  marginea drumului. Pentru a asigura o circulație cât de cât decentă la 
oamenii din sat pe timp de noapte. Oamenii sunt nemulțumiți că sunt amplasați stâlpii pe 
proprietăți, este normal să fie așa, că s-au amplasat în Regimul Comunist și acolo au făcut 
ce au vrut oamenii. Oamenii nu știu dacă au fost de acord sau nu au fost de acord. În altă 
ordine de idei, aș dori să amplasați niște indicatoare cu limită de viteză, deoarece s-a 
construit o pensiune pe valea noastră, foarte multe vile și se circulă cu viteză cam mare. 
Sunt copii, sunt animale, sunt bătrâni care mai circulă, sunt oameni care circulă cu 
cărucioare, merg la grădini sau în altă parte. Amplasarea a două indicatoare cu mențiunea 
Groș. Cele care sunt, sunt foarte vechi, ruginite, care pur și simplu nu ne mai reprezintă, 
zic eu, chiar în zilele noastre. În zona noastră s-a construit foarte multe vile, s-au cumpărat 
terenuri, case de vacanțe, ne-au depășit pe noi care suntem băștinași de acolo din satul 
Groș și aș dori să se facă un recensământ a tot ceea ce s-a cumpărat că bănuim noi, 
cetățenii din Groș că aceste persoane nu-și plătesc cred că impozitele la Stat sau la 
Primăria Hunedoara mai precis, exact cum ar trebui și numerotarea acestora.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Inspecții fiscale, da vom face.” 
 
D-nul. Farcaș Constantin – delegat sătesc Groș: 
”Da și numerotarea lor, că sunt mulți care nici nu au număr de înregistrare 

probabil la Taxe și Impozite. Deci sunt undeva la vreo 50 de vile, dacă nu mai mult, în jur 
de 60, o să vă dau o cifră exactă, am să mă interesez și o să vă aduc o cifră exactă a 
terenurilor și a tuturor proprietarilor care au cumpărat în zonă și au construit. Momentan nu 
o am. O am dar nu-i completă, dar o să v-o aduc la cunoștință. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da sigur, vă aștept cu situația.” 
 
D-nul. Ilea Sorin: 
”D-na. Szabo, Peștișu-Mare.”  
 
D-na. Szabo Dorina – delegat sătesc Peștișu – Mare: 
”Mulțumesc. D-le. președinte, d-le. primar, stimați consilieri, o problemă mai 

nouă, că celelalte sunt vechi. Molozul din curtea școlii, școala de la Peștiș, s-a amenajat și 
s-a modernizat o sală. S-a aruncat molozul peste parapet, în curte și zace acolo de un 
timp. Am înțeles că lucrarea a executat-o o firmă privată. Părerea mea și știu foarte sigur, 
în momentul când preiei o lucrare, trebuie să o predai liberă de orice sarcini. Aceasta este 
prima problemă. Domnilor consilieri, nu aduc nimic nou. Am ridicat problema demolării 
pasarelei, scărilor de acces la primul nivel, pasarela de la Peștiș, trecere peste calea 
ferată. Nu se cunoaște proprietarul, dar probabil este Arcellor Mittal. Am ridicat curățirea 
pomilor din zona Petacului, din zona Parcului Industrial. Apele Române, d-nul. Bădin, 
poate să-mi confirme, au curățat în rest albia râului. Aici este o îngustare extraordinară, 
degeaba am făcut în rest curățenie, dacă aceste poduri nu le demolăm. La vremea 
respectivă, mi s-a spus de către dumneavoastră, de către d-nul. Primar, că Primăria o să 
achiziționeze un utilaj, care să execute toate aceste lucrări la care nu vine nimeni că sunt 
prost plătite. Deci demolarea celor două poduri de peste Petac, demolarea rampelor la 
pasarelă, pentru că, d-lor. consilieri, eu chiar nu știu ce să le spun oamenilor din Peștiș, 



pentru că dacă ridic problema Căminului Cultural, documentația este depusă, mi s-a spus, 
din Noiembrie 2016. Da, acum am întrebat, este tot în același stadiu, aproape. Am ridicat 
problema apei, scurgerilor din zona Bulbucan, unde iarăși a fost un proiect cu foarte mare 
valoare, a trecut 1 an, nu s-a rezolvat nimic. Nu mai vorbesc de canalizare, pentru că eu 
aștept că d-nul. Primar, ne-a promis că în mandatul dânsului, în primul mandat, ne va 
rezolva. Deci nu mai ridic problema canalizării, care după aceea implică și drumurile. 
Mulțumesc.” 

 
D-nul. Ilea Sorin: 
”Mulțumesc. D-nul. Primar, vă rog.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Deci vom discuta problema cu molozul.” 
 
D-nul. Voinia Claudiu: 
”Este deja anunțat constructorul. Acolo a fost o mare problemă. Când a fost 

construită școala din Peștiș, a avut la bază zgură. Zgură care a lucrat în timp, a cauzat o 
grămadă de crăpături, crăpături care s-au întins. Am primit sprijin de la Primărie să repar o 
sală de clasă. S-au scos undeva la 5 mașini de zgură și într-adevăr constructorul, la 
ultimul transport mi-a zis că a uitat. Au fost avertizați și mi-au promis că în câteva zile va 
veni și va ridica și cantitatea de zgură rămasă.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Demolarea pasarelei de la Peștiș, pasarela este a Combinatului, nu? O să 

facem o adresă și o să vorbesc și eu personal cu managerul.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”S-a purtat corespondență, inclusiv la nivel de Prefectură și cu Combinatul.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Știu, dar se pare că nu este suficient și atunci trebuie să revenim. Podurile 

de pe Petac, la cele două faceți referire, da? Deci am spus-o, nu vreau să zic că o să le 
demolăm, că nu este chiar așa ușor cu demolarea, nu putem chiar să demolăm orice. O 
să le curățăm în Primăvară și îi asigur pe locuitorii din Peștiș cu care am și discutat chiar 
de curând la o ședință, că o s-o facem, nu este o problemă majoră. Să știți că nu 
întâmplător am curățat Petacul anul trecut, nu întâmplător se face lucrarea aceasta de aici, 
avem în grijă, am discutat-o de multe ori cu colegul Bădin. Probabil că cei care ar fi dorit 
să o facă, au considerat că prețul este prea mic. O să mai facem o analiză a prețului. 
Suntem cam zgârciți cu banii publici, da, este adevărat. Să mai facem o dată o analiză, să 
vedem exact, nu vreau să fie trecute sume așa astronomice pentru curățarea albiei, dar 
asta nu înseamnă că nu curățăm în Primăvară, am mai povestit. Lucrarea de canalizare va 
fi făcută de către societatea Apa Prod. Așa am spus și nu îmi schimb discursul. Este un 
proiect la care se lucrează, sunt în pre finanțare, societatea se află în pre finanțare pentru 
întreg proiectul de apă și canalizare. Noi ne-am asigurat din partea Municipiului 
Hunedoara, că nu au uitat așa cum s-a uitat data trecută nici-un branșament, nici-o stradă 
sau nici - o zonă unde trebuie să avem apă și canalizare și aici încă o dată vorbesc de tot 
ceea ce înseamnă satele aparținătoare. Atât Peștișul, cât și Zlaști, Boș, Răcăștie, la 
Hășdat nu mai avem probleme că am făcut-o. Totul ține de societatea Apa Prod, noi fiind 
beneficiarii ulteriori ai acestei lucrări. Sunt situații în care poate din nepricepere sau din 
alte motive, întârziem noi ceva. Nu este cazul aici, totul ține de dânșii. Ținem legătura cu 
ei, ne informăm în ce stadiu se află, dar acesta este sistemul legislativ din România, aici la 
masă sunteți mulți ordonatori de terțiari de credit sau ați fost și știți ce înseamnă aceste 



documente. Nu poți forța. Dacă vrei să forțezi mersul documentelor riști să ajungi în penal. 
Eu cred că cei de la societatea Apa Prod își fac datoria și vom fi informați în cursul acestui 
an, în ceea ce privește contractul acesta de finanțare. Este un contract foarte mare pentru 
că nu privește doar Municipiul Hunedoara. Dacă nu am fi făcut parte din acest A.D.I., am fi 
putut accesa noi fonduri pentru canalizare și apă, dar facem parte din acest A.D.I.. De 
aceea nu avem nici-o lucrare de canalizare și apă accesate fonduri pe PNDL II sau pe alte 
linii de finanțare, pentru că ei sunt concesionarii rețelelor de apă și a canalizării în 
Municipiul Hunedoara. Vă rog să informați corect pe cetățeni că aceste lucruri se discută. 
Nimeni nu are interes să nu facă. Ar fi ultimul lucru. Nu cred că cineva de aici, mi-a zis ”hai 
să nu facem asta”. Am rugămintea față de toți reprezentanții sătești să informați corect tot 
ceea ce se discută în acest Consiliu Local, pentru că probabil, uneori, informația nu ajunge 
cum trebuie. În momentul în care revenim cu aceiași problemă de fiecare dată, înseamnă 
că eu sunt de vină că nu am explicat-o bine, dumneavoastră sunteți de vină că nu mi-ați 
cerut lămuriri suplimentare și tot dumneavoastră sunteți de vină că nu ați dus-o mai 
departe ca informație. Deci, încă o dată, canalizarea o va face societatea Apa Prod. Apa și 
canalizarea pe satele aparținătoare cât și pe rețelele din Municipiul Hunedoara, care sunt 
incluse în proiectul pe Fondul de Coeziune II, va fi făcută tot de societatea Apa Prod, de la 
A la Z. Asta înseamnă inclusiv, semnare cereri de finanțare, proiectare, execuție, licitație, 
nu Primăria Hunedoara. Primăria Hunedoara, monitorizează în așa fel încât să nu se uite 
vreun branșament, așa cum s-a uitat pe acel proiect de la Peștiș cu apa, nu? Am uitat 
atunci, d-nul. Nimu, 100 de branșamente, nici nu mai știu și acest Consiliu Local a reparat 
acea greșeală. Asfaltarea în Peștiș care este absolut necesară, cum este necesară și în 
cartierul OM și în cartierul Traian Vuia și în spatele blocurilor de la fost Cora, se va face 
după ce va fi finalizat proiectul de introducere a canalizării. Nu înainte, că nu este normal 
să ne apucăm să asfaltăm și apoi să spargem. La Groș, o să verificăm ce se întâmplă cu 
acei stâlpi. Dacă sunt pe proprietate privată, să vedem ridicările topografice, să vedem 
cum sunt înscriși în CF și o să vă informăm, dar mai departe, la fel vă rog și pe 
dumneavoastră, cum am rugat-o și pe dna. Szabo, reprezentarea trebuie să se facă și mai 
departe, deci dumneavoastră îmi spuneți mie, dar vreau ca dumneavoastră să spuneți 
cetățenilor acest lucru. Nu este suficient că vorbim noi, între noi. Spuneți mai departe că 
nu sunt probleme complicate nici la Peștiș, chiar dacă ele sunt de anvergură și nici la 
Groș. Vom verifica problema acestor stâlpi de pe proprietăți private, da? Vom verifica, nu 
am spus altceva și o să informăm. Indicatoare de viteză, unde, în ce zone? Vreau să știu 
exact în ce zone, pentru că orice indicator de circulație care se pune în Municipiul 
Hunedoara, se pune în urma unei ședințe, a comisiei de sistematizare, ședință la care 
participă Poliția Rutieră și atunci trebuie să știm exact, unde, ce și cum. După ce se dă 
avizul respectiv Consiliul Local primește un proiect de hotărâre cu aceste modificări. Deci 
veniți exact cu situația, ca să putem să convocăm comisia de sistematizare. Indicatoare de 
localitate, și eu le-am remarcat. Aveți perfectă dreptate. Am dat comandă deja pentru a 
pune aceste indicatoare în toate satele aparținătoare, iar ultima problemă, sper că nu 
există cineva care nu-și plătește taxele și impozitele de la acele case, doar m-ați făcut 
atent, nu? Astăzi este Miercuri, mâine este 01 Martie. Inspectorii fiscali cu un mărțișor, vor 
merge mâine-dimineață la fiecare casă din zona respectivă. Nu mai așteptăm după 
situația dumneavoastră, dar dacă o aveți și ne sprijiniți, cu atât mai bine. Domnul Secretar, 
mâine verificăm tot. Eu sunt convins că toți sunt în regulă. Cam atât, mulțumesc.” 

 
D-nul. Ilea Sorin: 
„Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de 

astăzi a Consiliului Local." 
 

PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 

                                                Laslău Militon Dănuț 
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MINUTA 
         ședinţei ordinare  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 28.02.2018 
 
 
 
  La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocolul de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Inspectoratul Școlar al Județului Hunedoara pentru 
organizarea și desfășurarea de acțiuni privind implementarea serviciilor comunitare 
integrate necesare prevenirii excluziunii sociale și combaterii sărăciei. 
  Hotărârea nr. 62/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Direcția de Sănătate Publică a Județului Hunedoara pentru 
organizarea și desfășurarea de acțiuni privind implementarea serviciilor comunitare 
integrate necesare prevenirii excluziunii sociale și combaterii sărăciei. 
  Hotărârea nr. 63/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adiţional la 
contractul de asociere nr. 96/05.03.2010, cu modificările ulterioare, având ca obiect centrul 
pentru colectarea şi reciclarea deşeurilor de echipamente electrice şi electronice, situat în 
Municipiul Hunedoara, încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi Asociaţia 
Română pentru Reciclare – RoRec. 

Hotărârea nr. 64/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și Muzeul Civilizației Dacice și Romane Deva, în vederea 
desfășurării unor activități, proiecte cultural-educative și științifice dedicate Centenarului 
Marii Uniri. 

Hotărârea nr. 65/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru aprobarea utilizării modalității prin invitarea la sediul 
Primăriei municipiului Hunedoara a persoanelor fizice și a reprezentanților persoanelor 
juridice, care au obligația să efectueze declarațiile pentru înscrierea datelor în registrul 
agricol. 

Hotărârea nr. 66/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind analiza stadiului  de înscriere a datelor în registrul 
agricol al Municipiului Hunedoara, pentru semestrul II al anului 2017, precum și stabilirea 



măsurilor pentru eficientizarea acestei activități.       
Hotărârea nr. 67/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea  preţului de referinţă pe specii/grupe de 
specii, pe grade  de accesibilitate, sortimente și natura produsului, pentru masa lemnoasă  
provenită din fondul forestier proprietate publică  a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr. 68/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea volumului de masă 
lemnoasă care se recoltează  la nivelul anului 2018, a modului de valorificare și  a 
priorităților privind valorificarea masei lemnoase  provenite din fondul forestier proprietatea 
publică a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr. 69/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 37,00 mp, biroul nr. 6, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, cu destinația birou. 

Hotărârea nr. 70/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie 
publică a terenului în suprafață de 2538 mp, înscris în C.F. nr. 70023 Hunedoara, nr. 
cadastral 70023, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara , situat în incinta 
Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor ” („SSA”) din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr. 71/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, str. Eroilor, nr.5,bl.26, sc. E, ap.98. 

Hotărârea nr. 72/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, B-dul. Corvin, nr.1Bis, bl.107, sc.A, et.1, ap.8. 

Hotărârea nr. 73/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Prutului, nr.9, bl.C1-3, sc.B, et.P, ap.26. 

Hotărârea nr. 74/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a unei 
locuinţe pentru tineri, rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în regim de 
închiriere, situate  în  municipiul Hunedoara, str. Luncii, nr.2, bl.7. 

Hotărârea nr. 75/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 



publică a unui teren în suprafaţă de 22 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe 
str. Laminatorului, nr. 3, în vederea amplasării unui chioșc. 

Hotărârea nr. 76/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 1415 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului 
Hunedoara, situat pe str. Furnalelor, FN, cu destinația grădină. 

Hotărârea nr. 77/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a trei suprafețe de teren, a câte 10 mp fiecare, aflate în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, situate în zona P-ța Dunărea, zona Jasmin, zona Teatru, în 
vederea amplasării de chioșcuri pentru difuzarea presei.  

Hotărârea nr. 78/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri  aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, în proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

Hotărârea nr. 79/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 19 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind concesionarea cu prioritate fără 
licitație, a unor suprafețe de teren-intravilan din domeniul privat al municipiului Hunedoara 
pentru construirea unor spații comerciale sau prestări de servicii, situate în str. Viorele f.n. 
din municipiul Hunedoara.  

Hotărârea nr. 80/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea dării  în folosință gratuită 
Bisericii Penticostale Golgota a unui teren în suprafață de 1523 mp, înscris în C.F. nr. 
69521 Hunedoara, nr. cadastral 69521, proprietate privată a municipiului Hunedoara, 
situat în str. Mureșului din municipiul Hunedoara, pentru construirea unei parcări auto. 

Hotărârea nr. 81/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Clubul Sportiv Auto-
Karting Hunedoara la organizarea evenimentului ,,Raliul Frumuseții - Cupa 8 Martie'', care 
se va desfășura în data de 8 martie 2018. 

Hotărârea nr. 82/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (zi (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Municipiului 
Hunedoara pe anul 2018 la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară “Serviciul Județean 
pentru ocrotirea animalelor fără stăpân”.  

Hotărârea nr. 83/2018 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” (Todor Ramona 
Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin 
Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  
Popovici Corina-Virginia,  Scurtu Raul,  Kofity Zoltan, Jitian Simion), 5 voturi ”împotrivă” 



(Giurgiu Radu Bogdan, Filiche Ionel-Marius,  Ardelean Daniel-Cosmin, Muzsic Robert 
Eugen, Vlad Săndel) și 2 voturi „abținere” ( Popa Mihaela, Olariu Nicoleta).                     

La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților și 
acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr. 84/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna ianuarie 2018.   
  Hotărârea nr. 85/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Todor Ramona 
Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin 
Ioan, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu Raul, 
Popa Mihaela, Fărcaș Bianca Magdalena,  Kofity Zoltan, Jitian Simion) și 2 voturi 
„împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel).  

 
  La punctul 25 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a 
imobilului Sală de Sport, situat pe strada Victoriei nr. 12, înscris în CF nr.69628, nr. 
cadastral 69628-C1, către Colegiul Național „Iancu de Hunedoara” din municipiul 
Hunedoara . 

Hotărârea nr. 86/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 26 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a 
imobilului Sală de Sport cu 150 locuri, situat pe strada Pictor Ștefan Luchian nr. 1,  către 
Colegiul Național  de Informatică „Traian Lalescu” din municipiul Hunedoara  

Hotărârea nr. 87/2018 se aprobă în unanimitate.  
 

                      La punctul 27 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul 
public al municipiului Hunedoara a unor imobile din municipiul Hunedoara, precum și 
modificarea elementelor de identificare a unor imobile din Inventarul bunurilor care aparțin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr. 88/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 28 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Municipiul Hunedoara și Institutul Național de Cercetare – Dezvoltare în Silvicultură „Marin 
Drăcea”- Secția Simeria pentru acordarea de asistență tehnică pentru proiectarea și 
realizarea amenajărilor de spații verzi în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr. 89/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
 
 

                                                                    
                                                          SECRETAR, 

                                   Laslău Militon Dănuț 

 


